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Protokoll - Styrelsemöte
Västra Härjedalens Brukshundklubb

Tisdag 2024-09-03, Rörosvägen 4, Funäsdalen

Närvarande:     Agneta Kojan Wedin, Caroline Näsvall, Catharina Bolmér, Eva Eriksson, 
       Jolin Staffansson, Lena Låftman, Mona Röst.

1. Mötet öppnas

Ordförande hälsade välkommen.

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Val av justerare

Lena Låftman och Mona Röst valdes till protokolljusterare.

4. Föregående mötesprotokoll

Föregående protokoll godkändes.

5. Återkoppling från föregående möte

Byggnationerna av aktivitetsbanan återupptas 3/9 och planeras vara färdigt fredag 5/9.

Mona rapporterade att det har fungerat bra med gräsklippniningen i sommar, förutom att man varit

lite dåliga på att ställa undan hinder i agilityplanen efter träning. Det har klippts extra i hundrast-

gården.

Det har under sommaren observerats huggorm i hundrastgården flera gånger, styrelsen beslutar att

köpa in ormskrämmor (vibrationer som skrämmer bort ormar) till våren.

Tyvärr var det för få anmälda till grönt kort-kursen så den blev inställd, och tilltänkt instruktör är upp-

bokad resten av året. Catharina kollar efter ny instruktör och nytt datum.

Styrelsen beslutade att annonsera i Fjällnytt inför medlemsmötet med Kafé Hundsnack den 12/10.

Caroline fixar annons, mejlar ut kallelse samt öppnar en frågelåda på hemsidan.

6. Rapporter och planering

Ekonomi

Klubben har alltjämt en god och stabil ekonomi.

Medlemsantalet ligger kring 180-190 st.

Ingen summering av Fjällsniffen har hunnits göra ännu då vi fortfarande inväntar några fakturor.

Hundholmen

Invigning av aktivitetsbanan kombinerat med höststäddag planeras till lördag 19/10 kl. 11. Klubben

bjuder deltagarna på korv och kaffe.

Mona får i uppdrag att köpa in en järnkratta och jordspade.

Det gick igenom vilka skyltar som ska beställas till aktivitetsbanan. Caroline får i uppdrag att beställa

dessa.

Aktiviteter

Aktiviteter/schema för Hundens vecka gicks igenom.

En idé om att genomföra en gemensam hundpromenad vid lucia eller jul presenterades. Frågan lyfts

        mer på nästkommande möte.

Kurser

Det anas en nedgång i intresset att gå kurs nu under hösten. Deltagare anmäler sig väldigt nära inpå
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kursstart samt flera avanmäler sig.

Tävling

Nose Worktävlingarna Fjällsniffen genomfördes med bra beröm från både domare och tävlande. Ett

utvärderingsmöte ska hållas 16/9.

6.   Post och information

Inkommande post gicks igenom.

7.   Övriga frågor

Inga övriga frågor.

8.   Nästa möte

Tisdag 5/11 kl. 18.00. Plats meddelas i kallelse (prel. samma plats som detta möte).

9.   Mötet avslutas

Ordförande förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Caroline Näsvall
_____________________________________
Sekreterare, Caroline Näsvall

Justeras:

Catharina Bolmér
_____________________________________
Ordförande, Catharina Bolmér

Lena Låftman                 Mona Röst
_____________________________________                  _____________________________________
Justerare, Lena Låftman Justerare, Mona Röst


